
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 9. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 427
Montebello oplyser, at man i 2010 har haft 3.073 henvisninger, hvoraf 1.645 er
visiteret til ophold – altså 30 færre end det de er normeret til, hvorfor afviser man
så 1.428, som af lægerne i Danmark er henvist, fordi dette skønnes nødvendigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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